

《单词百科:inhumane是什么意思?inhumane怎么发音?inhumane的解释和用法》

英语单词inhumane是什么意思?inhumane怎么读?inhumane怎么发音?简答网为您整理了inhumane的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



inhumane怎么读

inhumane的读音:[nhju: me n]

inhumane的意思

1、adj.不仁慈的，无人道的，冷酷无情的;

inhumane的近义词

1、appalling adj.骇人听闻的，令人震惊的;可怕的;

2、atrocious adj.恶毒的，残暴的;糟透的;狠戾;穷凶极恶;

- 3、brutal adj.野蛮的;残忍的;不讲理的;无情的;
- 4、callous adj.硬结的,长茧的;铁石心肠的,无情的;
- 5、cold-blooded adj.冷酷的;冷血的;

inhumane的反义词

- 1、humane adj.仁爱的,慈善的;高尚的;

inhumane的双语例句

- 1、Innocent civilians are being arrested and subjected to inhumane treatment.

无辜的平民正被逮捕并遭受非人的虐待。

- 2、The young Karl Marx, prophetically discerned the inhumane alternation involved in modern industry.

年轻的卡尔·马克思,有预见地觉察到了现代工业所引起的非人道的变换。

- 3、I think it is inhumane to fry inmates on death row.

我认为对犯人电刑死刑不人道。

- 4、Nowadays, it is an inhumane punishment to flog the disobedient soldiers or sailors.

现今,鞭挞不服从的兵士或水手是不人道的惩罚。

- 5、Nowadays, it is an inhumane punishment to flog the disobedient soldiers of sailors.

今,鞭答抗命士兵或水手是人道惩罚。

- 6、Humans are innately inhumane; this explains much of the misery and suffering in the world.

人类在本质上是无人道的;这能够解释世界上的许多不幸和痛苦。

- 7、Is it inhumane to do that? No. Would it be stupid to do anything else? Yes.

难道这么做是无人道吗?当然不,如果不这样,岂不是很愚蠢?的确!

- 8、Turning refugees away would be an inhumane action.

拒绝收容难民是不人道的行为。

9、 These attitudes are inhumane.

这些看法是不人道的。

10、 It is extremely inhumane that the enemies massacred the inhabitants of the Zhao village.

敌人血洗了赵家庄,真没人性。

11、 Animal right activists claim that animal tests are cruel, inhumane and unnecessary.

动物权益保护者声称动物实验很残忍、 不人道和没必要。

12、 She is an inhumane judge.

她是个冷酷的法官。

13、 China's foreign ministry called the incident an " inhumane terrorist deed. "

中国外交部称该事件为一桩 “ 不人道的恐怖行为 ” 。

14、 Biological weapons are considered too inhumane to be used.

生物武器被认为缺乏人道而被禁止使用。

以上是简答网为您整理的inhumane怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于inhu

mane的用法、inhuma

ne的释义、inhumane的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/inhumane>